



## 深化認識廣東省之城市規劃和城鎮建設

### 啟發企業管理新思維 第一站 - 順德區北滘鎮

#### Scientific & Technological Delegation (1) - Shunde District Beijiao Town

4-5 March 2017

北滘鎮是中國廣東省佛山市順德區的一個鎮，古稱「百滘」，意為「百河交錯、水網密集」，位於佛山市順德區的東北部。

Beijiao (北滘鎮) is a town, part of Shunde district, in Foshan prefecture-level city, Guangdong Province, southern China.

#### 活動籌委會

榮譽顧問: 主席何鍾泰博士、工程師

顧問團高級顧問: 義務秘書長李炳權工程師，執委陳普森先生

團長: 青年部主席陳智敏工程師

#### 行程概要 Agenda

第一日 Day 1 (4/3/2017)	
8:45am (集合時間)	於福田口岸乘車前往順德 Gather at Futian Port and travel to Shunde
14:00pm	到達順德及午餐 Arrive in Shunde and lunch
14:00-15:00pm	參觀碧桂園總部 Site visit to Country Garden Head Office
15:00-16:30pm	參觀歷史文化名村“碧江”金樓及村心街核心改造區 Site visit to cultural heritage - Bijiang Golden House and Cun Xin Jie transformation area
17:00-18:00pm	北滘城建局交流活動 Beijiao Urban Construction Bureau exchange activities
18:00pm	晚餐 Dinner
第二日 Day 2 (5/3/2017)	
9:00-11:30am	新城建設情況 (示情況可參觀和園建設) Site visit
11:30-12:30nn	午餐 Lunch
12:30-6pm	地點待定 (會於 6pm 前回程返港往福田口岸) Back to HK (Around 6pm)



## 回條 REPLY SLIP

活動收費 Participation fee (如選擇單人房，會員和非會員劃一收費每人需另加 HK\$320)

(If you choose a single room, members and non-members need to pay an additional fee of HK \$ 320 per person)

會員 Members **HK\$ 1,080**

非會員 Non-members **HK\$ 1,280**

如有興趣報名，請填寫所附的回條，並於 2017 年 2 月 15 日(星期三)前連同支票寄回“工程界社促會有限公司”或“Association of Engineering Professionals in Society Ltd”。

地址: 香港上環干諾道中 152 號招商局 1801-1804 室

如有查詢，請聯絡工程界社促會秘書處 陳小姐(2901 0898)或電郵至 [aes-secretariat@aesnet.com.hk](mailto:aes-secretariat@aesnet.com.hk)

For reservation, please complete the attached reply form and return it with a crossed cheque payable to

“Association of Engineering Professionals in Society Ltd” on / before Wednesday, 15 February 2017.

Address, (Room 1801-1804, China Merchants Building, 152 Connaught Road Central, Sheung Wan, Hong Kong)

For enquiries, please contact Ms Winifrid Chan at (tel. 2901 0898) or email to [aes-secretariat@aesnet.com.hk](mailto:aes-secretariat@aesnet.com.hk)

本人將會出席 2017 年 3 月 4 及 5 日的順德北滘鎮參察交流活動，並提供以下資料。

I would like to join the Scientific and Technological Delegation on 4th to 5th March 2017 with the following details.

中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name
公司名稱 Company	職位 Position
身份證號碼 ID Card No. (全寫 Full number)	回鄉證號碼 Home Return Permit No. (連同有效日期 with the effective date)
手提電話 Mobile No.	電郵地址 Email
支票號碼 Cheque No.	日期 Date